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Skolebestyrelsesmøde referat 
Mandag d. 3. marts 2025 kl. 17.00-19.30. 

Der vil være lidt brød og pålæg fra 16.45.  

HOLDES I DEN NYE SFO2 (TORONTO) 

 

Deltagere: 

Mikkel, Søren, Kirstine, Pernille, Kamilla, Marina, Lise, Mio og Lars 

Afbud: Michael, Jane, Sisse 

 

Dagsorden  

1. Præsentation af nye elevråds- og forældrerepræsentanter. 

Nye og nuværende bestyrelsesmedlemmer præsenterede sig selv 

 

2. Rundvisning på nyt SFO2 domicil. 

3. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde. 

- Godkendt 

4. Nyt fra elevrådet. 

Mio havde gode tilbagemeldinger på morgenmadsordning 

Ellers var der ikke meget nyt siden sidst 

5. Nyt fra skoleledelse og skoleklub 

• Brand: 

Lars fortalte om de beslutninger der blev taget og omfanget. Indtil videre er der ikke 

endelig fastslået en brandårsag 

• Personalenyt 

• Lars er forsat konstitueret på Svend Gønge Skolen med faste 2 dage om 

ugen der. Det kræver ekstra ressourcer af gode folk i Præstø. Lone Acs, Mi-

chael Lynggard og Lise Melbye leverer en ekstra indsats og assisterer ledel-

sen. 

• Skolen søger en barselsvikar 

 

• Budgetafslutning 2024 og budget 2025 

Året 2024 bliver afsluttet med underskud på ca. 1,4 millioner. Året 2024 startede med 

et underskud på ca. 1,9 millioner.  



2 
 

Der sigtes mod en afslutning af 2025 med sorte tal på bundlinjen. Dette er realistisk da 

Præstø Skole i budgetår 2025 modtager ca. 1,9 millioner for oprettelsen af specialklas-

ser. 

• Skolens opfølgning på Princip Kommunikation mellem skole og hjem  

Forskellige input fra lærere og bestyrelse gennemgås. 

• Skoleudviklingssamtale 

 

Afholdt d. 4. februar. En god gennemgang af skolens samlede virksomhed i 2024 og et 

kig frem mod 2025. Ledelse, lærere, pædagoger, elever og bestyrelse kom alle til orde 

og den konstituerede skolechef og en konsulent var til stede.  

 

• Status havregrynsordning 

Morgenmadsordningen har fået en god start. Et sted mellem 20 og 30 elever benytter 

sig af ordningen de tre dage det bliver tilbudt. Det overvejes at udvidet ordningen til 

hver dag.  

• Håndtering af ’sorg-handleplanen’. 

Som følge af et tragisk dødsfald hos en elev på 9. årg. blev Præstø Skoles sorg-handle-

plan sat i værk. Lars gennemgik forløbet   

• Status på anvendelses af devices på SFO2, herunder behovet for fokus primære alter-

nativer. 

Præsentation af ny SFO-leder Gitte Asmussen. Gitte redegjorde for sine tanker og fore-

løbige observationer i forhold til devices i SFO-2. Der indkaldes til et forældremøde.  

6. Resultat af forældreundersøgelse fra julemarked, og hvad nu? (med afsæt i ’Juleønsker fra 

skolebestyrelsen’. 

Kristine gennemgik resultatet af forældreforeningens lille undersøgelse i forbindelse med 

julemarkedet.  

7. Gennemgang af tilsynsskema for Opfølgning Princip Elevfravær (Søren) 

Skema er lavet, men mangler lidt justering og input fra bestyrelsen, før det bliver sendt til 

ledelsen 

8. Drøftelse af anvendelsen af smart watches. 

 

Retningslinjer og holdninger drøftes ofte i personalegruppen. Bestyrelsen skal arbejde  

videre med dette emne. 
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9. Nyt fra formanden. 

• Review af årshjul og forberedelser til næste møde (fast dagsordenpunkt). 

 

10. Nyt fra forældreforeningen (Søren) 

- Forældreforeningen deltager ikke som arrangør af fastelavn i byen i år. Der er andre 

gode kræfter, der løfter opgaven 

- Forældreforeningen har lagt opgaven omkring teater-workshop over til Præstø 

skole, men status er, at der længe, ingen kommunikation har været fra teatergrup-

pen. Lise er tovholder 

- Forældreforeningen har modtaget ønsker fra fase 2 omkring stand-up. De er meget 

glade for initiativet, og de ser på hvilke muligheder, der findes, og om det kan lade 

sig gøre økonomisk. Hvem skal Forældreforeningen tage fat i angående arrangering 

på skolen? Der tages kontakt til Sisse 

11. Evt. Kender lærerne egentlig principperne? 

Kommende mødedatoer for 2025 

7. april 
12. maj 
10. juni 
25. august 
6. oktober 
24. november 

 


